

Der **Lehrstuhl für Corporate Sustainability** (Prof. Dr. Florian Lüdeke-Freund) an der **ESCP Business School in Berlin** sucht zum nächstmöglichen Zeitpunkt:

Studentische Hilfskraft (all genders)

10 Stunden pro Woche

Die Stelle ist befristet und hat idealerweise eine Dauer von mindestens 6 Monaten. Eine Verlängerung ist möglich. Bevorzugtes Startdatum ist **so bald wie möglich**.

Woran Du arbeiten wirst

Der Aufgabenbereich umfasst die Unterstützung des Lehrstuhls für Corporate Sustainability und des ESCP STAR Centre in den Bereichen Forschung, Lehre und Kooperationsprojekte. Dazu gehören die Übernahme von Recherche- und Analyseaufgaben, das Erstellen von Berichten und Präsentationen sowie die Organisation von Veranstaltungen.

Was wir erwarten

- Eingeschriebene/r Masterstudent/in während der gesamten Dauer der Beschäftigung
- Erfahrung in sozialwissenschaftlicher Forschung ist von Vorteil
- Sicherer Umgang mit MS-Office-Programmen und KI-Research-Tools
- Sehr gute Englischkenntnisse in Wort und Schrift, Deutschkenntnisse sind wünschenswert
- Interesse an den Themen Nachhaltigkeit, nachhaltiges Wirtschaften, Social Business etc.
- Eigeninitiative, Verantwortungsbewusstsein, Engagement und Zuverlässigkeit, Humor

Darauf kannst du dich bei uns freuen

- Die Möglichkeit, an Projekten im Bereich nachhaltiges Wirtschaften mitzuwirken
- Vielfältige Tätigkeiten wie Forschung, wiss. Schreiben, Eventorganisation usw.
- Flexible Arbeitszeiten inkl. Homeoffice
- Ein großartiges Team aus Senior- und Junior-Forschenden und Lehrenden

Interessiert?

Wir freuen uns auf Ihre Bewerbungsunterlagen (Lebenslauf und kurzes Anschreiben). Bitte senden Sie diese über den nachfolgenden Bewerber-Button, an:

ESCP Business School, Campus Berlin

Prof. Dr. Florian Lüdeke-Freund – Chair for Corporate Sustainability

Heubnerweg 8-10, 14059 Berlin

<https://escp.eu/berlin>

JETZT BEWERBEN

Über die ESCP Business School: Die ESCP Business School ist eine internationale Wirtschaftshochschule mit Standorten in 6 europäischen Metropolen. Gegründet in 1819 ist die ESCP die älteste Business School weltweit. Bis heute belegt die Business School regelmäßig Spitzenplatzierungen in den Rankings der Financial Times. Akademische Schwerpunkte der ESCP Berlin sind die Themen Entrepreneurship, Nachhaltigkeit und Digitalisierung.

www.escp.eu/vacancies-Berlin

The **Chair for Corporate Sustainability** (Prof. Dr. Florian Lüdeke-Freund) at the **ESCP Business School in Berlin** is looking for a:

Student Assistant (all genders)

10 hours per week

The position is temporary, and the duration ideally at least 6 months. An extension is possible. **Preferred start date is as soon as possible.**

What you will work on

The scope of duties includes supporting the Chair for Corporate Sustainability and the ESCP STAR Centre in the areas of research, teaching, and practical cooperation. This includes taking over research and analyses, preparing reports and presentations as well as organizing events.

What we expect

- Opportunity to work on current practical and research topics in the field of sustainable business
- Various activities such as research, analyses, writing, event organization, etc.
- Flexible working hours incl. remote work
- Great team of professional senior and junior researchers and teachers

What we offer

- Studying within a Master's program for the full duration of the employment
- Experience with social science research is an advantage
- Safe handling of MS Office programs and AI research tools
- Very good knowledge of English, written and spoken, German desirable
- Interest in the fields of sustainability, sustainable and responsible business, social business etc.
- Personal initiative, sense of responsibility, commitment and reliability, humor

Interested?

We look forward to receiving your application documents (CV and short cover letter). Please send these via the following applicant button, to:

ESCP Business School, Campus Berlin

Prof. Dr. Florian Lüdeke-Freund – Chair for Corporate Sustainability

Heubnerweg 8-10, 14059 Berlin

<https://escp.eu/berlin>

APPLY NOW

About ESCP Business School: ESCP Business School is an international business school with campuses in 6 European metropolises. Founded in 1819, ESCP is the oldest business school in the world. To date, the business school is regularly awarded with top positions in the Financial Times rankings. ESCP Berlin's academic focus lies on the topics entrepreneurship, sustainability and digitalization.

www.escp.eu/vacancies-Berlin